
فرهنگی  امور  و  ارتباطات  طرح جابه جایی مسئولین 
مناطق با هدف افزایش توان اجرایی و پیگیری برنامه ها و 

طرحهای شهرداری قم انجام گرفته است.
قم  شهرداری  الملل  بین  امور  و  ارتباطات  کل  مدیر 
فرهنگی  امور  و  ارتباطات  مسئولین  انتصاب  خبر  اعلام  با 
جایی  جابه  طرح   : داشت  بیان  هفت  و  سه   ، یک  مناطق 
توان  افزایش  هدف  با  مناطق  همکاران  جدید  انتصاب  و 
اجرایی، ایجاد انگیزه و نشاط کاری و پیگیری برنامه ها و 

طرحهای شهرداری قم انجام شده است.
محمد  علی  آقایان  طرح  این  در  افزود:  کلانترزاده 
قاسمی ، حسن افخمی و حسین شفقت به ترتیب به عنوان مسئولین ارتباطات و امور بین الملل مناطق یک ، سه و 

هفت منصوب شدند.

ارومیه-آرزو نوروزی:مراسم گرامیداشت روز جهانی 
در  شهرستان  این  حضورکارکنان  با  ارتباطات  و  مخابرات 
این  اداره مخابرات میاندوآب برگزارشد. در  محل نمازخانه 
مراسم خیراله نیا رئیس اداره مخابرات این شهرستان ضمن 
گرامیداشت ۲۷اردیبهشت، روز جهانی مخابرات و ارتباطات 
این روز را به کارکنان این مجموعه تبریک واظهار داشت: 
امروز نقش ارتباطات در زندگی روزمره انسان نقشی تعیین 
کننده و سرنوشت ساز است و باید با تلاش تمامی همکاران 
ارتباطی  های  سرویس  و  پایدار  و  قوی  ارتباطی  بتوانیم 
نماییم.  ارائه  مشتریان  مندی  رضایت  راستای  در  بیشتری 
ایشان همچنین عملکرد این اداره را در حوزه های تلفن ثابت، ADSL و همراه را مورد بررسی قرار داده و افزودند با 

تلاش شما همکاران می توان در توسعه و پیشرفت اهداف مخابرات قدم های بیشتری برداریم.

جابه جایی مسئولین ارتباطات و امور فرهنگی 
مناطق شهرداری قم با هدف افزایش توان اجرایی

مراسم گرامیداشت روز جهانی مخابرات و ارتباطات 
در شهرستان میاندوآب

اینکه  بیان  با  قم  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رئیس 
مشکلات  حل  برای  صنعت  حوزه  در  زیادی  قابلیت های 
ما  همکاری  درخواست  از  بخش هایی  در  گفت:  داریم، 
استقبال نشد.سیف  الله فضل اللهی با اشاره به اعلام فهرست 
مشکلات وزارت صنعت، معدن و تجارت و ابلاغ رهبر معظم 
این  به  فوری  رسیدگی  کشوربرای  دانشگاه های  انقلاب 
مسائل با ورود اظهار کرد: جلسه بسیار  خوبی با مقام معظم 
رهبری داشتیم و ایشان نکات بسیار خوبی را در این دیدار 
از  قم  اسلامی  آزاد  دانشگاه  کرد:  اضافه  کردند.وی  مطرح 
همکاری با وزارت صنعت، معدن و تجارت استقبال می کند. 
این واحد دانشگاهی قابلیت های بسیار زیادی در حوزه صنعت دارد و پیش از این خواستار همکاری با سازمان صنعت، 
معدن و تجارت قم بودیم؛ اما با استقبال این سازمان مواجه نشدیم.رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد قم عنوان کرد: 
دانشگاه آزاد اسلامی قم قطب علوم انسانی، جامعه شناسی، روانشناسی، حقوق و اقتصاد در کشور بوده و حتی در علوم 

پایه نیز بسیار قوی است و حرف های زیادی بین دانشگاه های کشور برای گفتن دارد.
ارتباط هستیم و  با سازمان صنعت، معدن و تجارت قم در  فضل اللهی بیان کرد: در حوزه فنی ـ مهندسی نیز 
البته هنوز موضوعات این تعامل را  آمادگی خود را برای همکاری جدی و گسترده در حوزه صنعت اعلام می کنیم؛ 
استحصال نکرده ایم.وی در پاسخ به این سؤال که چه انتظاری از حوزه صنعت برای همکاری با دانشگاه آزاد اسلامی قم 
دارید؟ خاطرنشان کرد: انتظار ما دوجانبه است؛ اینگونه نیست که انتظار همکاری با حوزه صنعت را داشته باشیم؛ اما 

این حوزه قدمی برای تعامل با دانشگاه برندارد و برعکس.

اهواز-لیلا زرگانیان: استاندار خوزستان با اهداء لوح 
تقدیر به مدیر روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان، 
از زحمات وی جهت همکاری کارگروهی و انجام اقدامات 
اضطراری در مدیریت سیلاب بی سابقه خوزستان در سال 

جاری تشکر و قدردانی نمود.
خوزستان  استاندار  شریعتی  دکتر  لوح  از  بخشی  در 
ارزنده و مستمر  اهتمام  و  از تلاش  بدینوسیله  آمده است: 
انجام  و  کارگروهی  راستای  در  همکاری  جهت  جنابعالی 
اقدامات اضطراری در مدیریت سیلاب بی سابقه خوزستان 

در سال جاری ، تقدیر و تشکر به عمل می آید.
استاندار خوزستان در پایان توفیقات وی و مجموعه روابط عمومی را در سایه توجهات حضرت ولیعصر )عج( و 
تبعیت از رهنمودهای مقام معظم رهبری و پیشبرد اهداف نظام مقدس جمهوری اسلامی و خدمت به بندگان خدا را 
از درگاه خداوند متعال مسألت نموده است.گفتنی است: انتشار بیش از یکصد فقره اخبار و مصاحبه در مورد عملکرد 
در  استان  به شهروندان  اطلاع رسانی  و سیما،  و صدا  ها  فاضلاب خوزستان در مطبوعات، خبرگزاری  و  شرکت آب 
خصوص وضعیت آب شرب، برگزاری جلسات هماهنگی برای اطلاع رسانی و پیشبرد اقدامات اضطراری در شهرهای 
درگیر سیلاب، پوشش خبری فعالیت های ستاد بحران شرکت مهندسی آبفاکشور، راه اندازی سامانه پیامکی امداد 
به منظور هماهنگ سازی اعضا ستاد بحران صنعت آبفا خوزستان، طراحی و انتشار اینفوگرافی عملکرد شرکت آبفا 
آبفا  روابط عمومی شرکت  اقدامات  از جمله  اضطراری در فضای مجازی  تامین آب در شرایط  و روشهای  خوزستان 

خوزستان در زمان سیلاب بی سابقه خوزستان است.

 قابلیت دانشگاه آزاد اسلامی قم 
برای حل مشکلات حوزه صنعت

 تقدیر استاندار از روابط عمومی آبفا استان 
در مدیریت سیلاب بی سابقه خوزستان

کارکنان  وضعیت  تبدیل  عدم  گفت:  قم  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
شهرداری سبب نگرانی است.

رئیس شورای اسلامی شهر قم گفت: یکی از موضوعاتی که نگران هستیم 
و سبب کاهش انگیزه می شود، تبدیل وضعیت کارکنان شرکتی و قراردادی 

است که باید این موضوع اساسی برطرف شود.
عبدالله جلالی با بیان اینکه یک نگرانی در مجموعه ضوابط به کارگیری 
و حقوق و دستمزد و نوع قراردادهای شهرداری داریم اظهار داشت: یکی از 
موضوعاتی که نگران هستیم و سبب کاهش انگیزه می شود، تبدیل وضعیت 

کارکنان شرکتی و قراردادی است که باید این موضوع اساسی برطرف شود.
وی با اشاره به اینکه ما به لحاظ قراردادی، پنج نوع نیروی انسانی داریم، 
و  کار  نیروی  مستقیم،  قرارداد  کارگری،  رسمی  رسمی،  نیروی  داد:  توضیح 
شرکتی از جمله این قراردادهاست که عدم تعیین تکلیف نیروهای غیررسمی، 
انگیزه را کم می کند که خواسته جدی ما از مجلس شورای اسلامی و وزارت 

کشور این است که با تعیین تکلیف این نیروها موضوع را برطرف کنند.
از ۱۵ سال است قرارداد  جلالی تصریح کرد: نیروهایی داریم که بیش 

دارند و هنوز تعیین تکلیف نشده اند، این نگرانی و دغدغه را پرسنل شهرداری 
را کم  نیروها  انگیزه  نشود،  روشن  آنها  تکلیف  اگر  و  دارند  در سراسر کشور 
می کند، بالاخره همیشه نگران هستند و دغدغه دارند که ممکن است شش 
ماه دیگر عذر آنها را بخواهند.رئیس شورای شهر قم با اشاره به اینکه قم در 
بخش ساختار مدیریت شهری به لحاظ کمی خوب عمل کرده است عنوان 
از کلان شهرها  معضلات خیلی  از  یکی  اتفاقاً  که  انسانی  نیروی  نظر  از  کرد: 
است شهر قم بهترین وضعیت را در کل کشور دارد، حتی وزارت کشور، قم را 
به عنوان جایگاه اول رعایت جذب نیروی انسانی تشویق کرد اگر چه صد درصد 

نمی توانیم بگوییم همه نیروها در شهرداری کیفی هستند.
وی تصریح کرد: به لحاظ مدیران هم ادعا نداریم که شهر قم صد درصد 
مالی  مشکلات  علی رغم  و  است  ما خوب  ارزیابی  و  برآیند  اما  است  مطلوب 
که وجود دارد، مجموعه مدیرانی که شهر را مدیریت می کنند در بخش های 

مختلف رشد و توسعه دارند.

در خصوص چگونگی  نهادها  برخی  و  مردمی  های  درخواست  پی  در 
اثرات تشعشع ناشی از دکل های  BTS )موبایل( و استاندارد بودن آنها ،به 
درخواست داوطلبانه ی مخابرات منطقه کرمانشاه، هیاتی از سوی سازمان 
تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی) رگولاتوری( به استان کرمانشاه اعزام 

شد
نمایندگان  کرمانشاه،  منطقه  مخابرات  عمومی  روابط  گزارش  به 
مخابرات  مدیر  قبادیان،  مهندس  اتفاق  به  مقررات  تنظیم  سازمان  فنی 
مقامات  کرمانشاه،  دادستان  محترم  ،نماینده  کرمانشاه  منطقه 
از  مختلف  حوزه های  در  اجرایی  دستگاههای  از  برخی  مسئولین  و 
وپرورش  بهزیستی،شهرداری،آموزش  پزشکی،   علوم  دانشگاه  جمله 
حضور  ودرمانی  آموزشی  ازنقاط  تعدادی  در  استان  وجهادکشاورزی 
رادیویی  مقررات  تنظیم  سازمان  فنی  نمایندگان  و  رساندند  هم  به 
تشعشعات  میزان  بودن  استاندارد  سنجش،  دستگاههای  از  استفاده  با 
ده  ،یک  آن  میزان  نمودکه  گیری  اندازه  را  موبایل  دکلهای  از  حاصل 

رسید. حاضرین  رویت  وبه  حدمجازاعلام   هزارم 

کرمانشاه  منطقه  قبادیان،مدیرمخابرات  بازدیدهامهندس  این  درحاشیه 
اظهارداشت:   دکل های BTSکه کارتامین پوشش دهی ارتباط تلفن های همراه 
را انجام می دهد، در ایران با همان تکنولوژی استفاده شده در سراسر جهان و 

کشورهای پیشرفته اجرا می گردد.
اجتماعی  وحساسیتی  افزود:درراستای مسئولیتهای  قبادیان  مهندس 
اینکه  به  توجه  با  و  وجوددارد  جامعه  عزیزوعموم  مردم  برسلامت  که 
ذهنیت هایی در خصوص اثرات زیان آور تشعشع دکل های  BTS) موبایل( 
در بین عموم جامعه هست ، مخابرات وظیفه خود می داند که جهت تنویر 
افکار عمومی و رفع نگرانی های احتمالی مردم عزیز،ازطریق منابع علمی 
وارتباطات  مقررات  تنظیم  نظیرسازمان  نظارتی  ونهادهای  شده  واثبات 
این  بودن  ضرر  بی  موضوع  اتمی،  انرژی  سازمان  وهمچنین  رادیویی 

نماید تبیین  را  تششعات 
صورت  عزیز  مردم  به  بخشی  اطمینان  درراستای  اقداماتی  افزود:  وی 
پذیرفته که انشاالله به تدریج و با شیوه های مختلف به اطلاع و آگاهی عموم 

مردم شریف استان خواهد رسید .

این  میزان  که  می دهم  اطمینان  عزیز  مردم  :به  کرد  خاطرنشان  وی 
اثبات شده  تر بوده و هیچگونه گزارش  پایین  از حد مجاز بسیار  تشعشعات 
ای در رابطه باآثارزیان بارتشعشعات دکل های موبایل درمنابع علمی جهان 

تاکنون منتشر نگردیده است.

منصور مرادي نماینده مردم شریف شهرستان هاي مریوان و سروآباد در 
مجلس شوراي اسلامي صبح روز شنبه ۱8 خرداد ماه با مدیر عامل شرکت 

گاز استان کردستان دیدار و گفتگو کرد.
به گزارش روابط عمومي شرکت گاز استان کردستان، در این دیدار که 
معاون و جمعي از روساي واحدهاي شرکت گاز استان کردستان نیز حضور 
داشتند، مهندس احمد فعله گري  ضمن خیر مقدم به نماینده مردم شریف 
شهرستانهاي مریوان و سروآباد در مجلس شوراي اسلامي به تشریح گزارش 

عملکرد شرکت گاز استان پرداخت.
به  گازرساني  اینکه  بیان  با  کردستان  استان  گاز  شرکت  عامل  مدیر 
شهرستانهاي مریوان و سروآباددر وضعیت مناسبي قرار دارد، گفت: تلاشمان 
بر این است که در سال جاري تعدادي دیگر از روستاهاي این دو شهرستان 

را گازدار نماییم.
شهري  جمعیت  صد  در  صد  اکنون  هم  کرد:  نشان  خاطر  گري  فعله 
شهرستان مریوان از نعمت گاز طبیعي بهره مند است  و تعداد مشترکین این 

شهرستان 6۱ هزار مورد مي باشد.

روستاي  تعداد ۲00  به  گازرساني  عملیات  اجرایي شدن  به  اشاره  با  وي 
استان کردستان  در سال 98 طبق بند »ق« گفت: در شهرستان مریوان ۱۵۱ 
روستاي داراي سکنه وجود دارد که از این تعداد ۱3۷ روستا از قابلیت گازرساني 
عملیات  و  برخوردار  طبیعي  گاز  از  روستا  حاضر 8۷  حال  در  و  برخوردارست 
گازرساني در ۱8 روستاي دیگر در حال انجام است و برنامه ریزي براي شروع گاز 

رساني در 9 روستاي دیگر شهرستان مریوان در دست اقدام است .
فعله گري به روستاهاي گازدار شهرستان سروآباد اشاره کرد و افزود : 
شهرستان سروآباد برخلاف شهرهاي دیگر از جمعیت تحت پوشش روستایي 
 ۲0 و  روستانشین  شهرستان  این  جمعیت  درصد   80 و  برخوردار  بیشتري 
درصد شهرنشین مي باشند و تعداد روستاهاي داراي سکنه ۷۵ روستاست که 
۷3 روستاي آن قابلیت گازرساني دارند که در حال حاضر 66 روستا از نعمت 
گاز طبیعي برخوردار و فقط ۷ روستا باقي مانده تا ظرفیت گازرساني روستایي 

با جمعیت بالایي ۲0 خانوار تکمیل گردد. 
مدیرعامل شرکت گاز استان کردستان، در ادامه عنوان کرد: درخواست 
شرکت گاز استان از نماینده محترم  مجلس تعامل بیشتر ادارات شهرستان 

هاي سروآباد و مریوان بخصوص اداراتي که در زمینه گازرساني بطور مستقیم 
دخیل هستند از جمله  اداره راه ، محیط زیست ، منابع طبیعي و مجموعه 
استانداري ، فرمانداري ها ، بخشداري ها و دهیاري ها  با شرکت گاز استان 
کردستان براي پیشبرد اهداف در زمینه گسترش شبکه هاي گازرساني است 
که این تعامل باعث مي گردد سرعت گازرساني به روستاها با شتاب بیشتري 

صورت گیرد. 
فعله گري  افزود: براي اجراي یک شبکه گازرساني نیاز است علاوه بر 
تامین لوله در قطرهاي مختلف ، لوازم و تجهیزات و ایستگاه هاي مورد نیاز 

بایستي مسیر عبور لوله نیز تحصیل و به کشاورزان خسارت پرداخت شود.
مرادي در پایان سخنانش ضمن تشکر از خدمات ارزنده و مطلوب شرکت 
گاز استان کردستان بیان داشت : استفاده از توان مدیران بومي استان باعث 
رشد و شکوفایي مي گردد چون اینگونه مدیران با تعصب و پیگیري ویژه در 
خدماتي   ، معیشتي   ، اقتصادي  هاي  جنبه  در  استان  پیشرفت  تحقق  صدد 
استان  توسعه  امر  در  فراواني  خیزش  مسبب  توانند  مي  و  بوده  اجتماعي  و 

کردستان شوند. 

دستور  به  توجه  با  کرد:  اظهار  باره  این  در  گري   فعله  احمد  مهندس 
مدیریت محترم شرکت ملی گاز ایران مبنی بر استقرار سیستم های پایش 
لحظه اي  ایستگاه های گاز، سامانه مانیتورینگ این شرکت طی 3 فاز برنامه 
ریزی و طراحی شده است که فاز اول آن در اواخر آبان ماه سال گذشته به 

بهره برداری رسیده است.
وی در تشریح استقرار فاز اول سامانه مانیتورینگ بیان داشت : فاز اول پروژه 
مذکور که ۲6 ایستگاه CGS و ۵۲ ایستگاه CNG  و سه ایستگاه صنعتي عمده 
)نیروگاه سیکل ترکیبي، پتروشیمي، سیمان کردستان( در سطح استان کردستان 
را در بر می گیرد با اعتباری حدود  40  میلیارد ریال طی مدت یکسال مطابق 
آخرین استانداردها و دستورالعمل های شرکت ملی گاز ایران عملیاتی شده است.

کلیه   در   موجود   CNG های  جایگاه  افزود:  گري   فعله  احمد  مهندس 

شهرستان های  استان و با استفاده از تجهیزات مانیتورینگ آنلاین، تحت کنترل 
و نظارت واحدهای بهره برداری و اندازه گیری شرکت گاز استان قرار گرفته اند 
که این موضوع می تواند نقش مهمی در رصد کردن مقدار گاز ورودی و مصارف 
این جایگاه های سوخت داشته باشد.این مقام مسئول همچنین از طراحی و انجام 
برنامه ریزی لازم برای اجرای فاز دوم پروژه مانیتورینگ با بهره گیری از تجربیات 
فاز اول خبر داد و افزود : فاز دوم سامانه مانیتورینگ شامل 9۱ ایستگاه صنعتي  
پرمصرف استان می شود که پس از انجام مراحل مطالعاتی و طراحی در دست 
اقدام می باشد که امید است با برنامه ریزی های بعمل آمده در سال ۱399به بهره 
برداری برسد.مدیر عامل شرکت گاز استان کردستان تصریح کرد: از مزایای این 
 CGS سامانه می توان به کنترل میزان گاز ورودی استان و پایش شرایط ایستگاه ها
بخصوص در فصل سرد سال و نیز کنترل وضعیت و صحت عملکرد ایستگاه های 

CNG اشاره کرد.
وي به بیاناتش افزود : سامانه مانتیورینگ شرکت گاز استان کردستان با هدف 
افزایش نظارت بر توزیع بهینه گاز طبیعی، کنترل لحظه اي فشار و دما طراحي 
و اجراء گردیده و باعث مي گردد که لحظه ای پارامترهای موثر بر روند ارسال 
گاز به مناطق دور دست استان، اندازه گیری صحیح گاز طبیعی و بروزرسانی 
زیرساختهای شبکه گاز رسانی راه اندازی شود . در فاز اول 8۱ ایستگاه مانیتور شد 
که با اجرای این سیستم توزیع حدود 99/۵ درصد گاز ورودي استان به صورت 
لحظه ای قابل کنترل است ، شایان ذکر است که این سامانه ضمن تولید یک بانک 
اطلاعات مستقل و قابل اطمینان از داده های اندازه گیری شده در ایستگاههای 
گاز، امکان بازیابی داده های ایستگاه پس از قطع و وصل بستر ارتباطی، امکان 

گزارش گیری مختلف، اعلام عملکرد صحیح کنتور در ایستگاه  را دارا مي باشد.

رئیس شورای اسلامی شهر قم: 

عدم تبدیل وضعیت کارکنان شهرداری سبب نگرانی است

بررسی تشعشع دکل های موبایل توسط نمایندگان سازمان تنظیم مقررات وارتباطات رادیویی دراستان کرمانشاه

نماینده مردم  مریوان و سروآباد در مجلس شوراي اسلامي با مدیر عامل شرکت گاز استان کردستان دیدار کرد

مزایاي راه اندازي سامانه مانیتورینگ ایستگاه هاي تقلیل فشار در شرکت گاز استان کردستان 
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تابستانی گرم در انتظار گلستانی ها؛ 

 اعمال خاموشی در صورت 
عدم مدیریت مصرف برق

به  اشاره  با  گلستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
تابستان امسال نسبت به سال قبل  افزایش دمای هوا در  احتمال 
مکرر  خاموشی های  با  باشیم  نداشته  مصرف  مدیریت  اگر  گفت: 
مواجه خواهیم شد.، علی اکبر نصیری ظهر امروز در جلسه شورای 
متعدد  از خاموشی های  برای جلوگیری  اظهارداشت:  استان  اداری 
در بخش خانگی و صنعتی در روزهای گرم سال، شرکت توانیز از 
اقدامات موردنیاز برای مدیریت مصرف را آغاز کرده است. اکنون 
وی گفت: حدود چهار هزار مگاوات کمبود برق در کشور داریم که 
قرار شده است با تعیین سقف پیک برای استان ها از خاموشی های 
گسترده جلوگیری شود.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان 
باید  نیز  کشاورزی  و  از جمله صنعت  بخش ها  همه  اینکه  بیان  با 
 80 گفت:  باشند،  داشته  را  لازم  همکاری  مصرف  مدیریت  برای 
درصد   ۵0 که  هستند  خانگی  بخش  در  استان  مشترکان  درصد 
در  کرد:  خاطرنشان  است.وی  بخش  این  به  مربوط  استان  مصرف 
خوشبینانه ترین حالت شرایط سال گذشته را خواهیم داشت ضمن 
اینکه گرم تر شدن تابستان امسال نسبت به سال گذشته به ویژه 
در نوار شمالی استان دور از انتظار نخواهد بود.نصیری تأکید کرد: 
با توجه به کمبود تولید و تأمین برق در کشور و افزایش دمای هوا 
نداشته  مصرف  مدیریت  اگر  مصرف،  پیک  و  پیش رو  روزهای  در 
بنا داریم  امسال  با خاموشی های مکرر مواجه خواهیم شد.  باشیم 
برای هر شهرستان میانگین مصرف مشخص کنیم تا در صورتی که 
مدیریت بار موفق در این شهرستان ها اتفاق افتاد آنان را در لیست 
خاموشی های احتمالی قرار ندهیم در غیر این صورت اگر خاموشی 
به استان اعلام شود در شهرستان هایی که عملکرد موفقیت آمیزی 
نداشتند، اعمال خواهیم کرد.وی با بیان اینکه سال گذشته به رغم 
خاموشی، میزان مصرف برق در استان رشد یافت و به یک هزار و 
تغییر ساعت  از جمله  اقداماتی  با  باید  336 مگاوات رسید، گفت: 
کاری ادارات میزان اوج بار را به ساعت های دیگری جابه جا کنیم 
مواجه شود.مدیرعامل شرکت  کمترین مشکل  با  خانگی  بخش  تا 
برای مشترکان  برق مطمئن  تأمین  بر  تأکید  با  استان  برق  توزیع 
خانگی خاطرنشان کرد: امسال علاوه بر اقدامات فرهنگ سازی، ۲0 
هزار کولر گازی شهروندان را به صورت رایگان سرویس خواهیم کرد 
که تاکنون هفت هزار و 600 دستگاه کولر سرویس شده است. علاوه 
براین ۱0 هزار کنتور آنالوگ که پرمصرف هستند تعویض و کنتورهای 
دیجیتال جایگزین آنها می شود.وی یادآور شد: سال گذشته ۲.۵ میلیارد 
تومان تخفیف به همه مشترکان که مدیریت مصرف داشتند، پرداخت 

شد که 849 میلیون تومان آن مربوط به بخش اداری بود.

بدهی۶۶میلیاردی ادارات گلستان به توانیر
 66 بدهی  از  گلستان  برق  شرکت  مدیرعامل  گرگان- 
میلیاردی ادارات گلستان به شرکت برق استان خبرداد و گفت: ۱0 
درصد برق مصرفی گلستان معادل ۱30 مگاوات مربوط به ادارات 
است.علی اکبر نصیری در نشست خبری با اصحاب رسانه گلستان 
اظهار کرد: سال گذشته به دلیل کمبود تولید در نیروگاه های آبی 
خاموشی های متعددی در کل کشور و استان داشتیم که باعث شد 
برنامه ریزی های بخش صنعتی و کشاورزی دچار اختلال شود.وی 
با توجه به خاموشی ها، برنامه ریزی برای مدیریت مصرف  افزود: 
های  دستگاه  با  راستا  همین  در  و  کردیم  آغاز  گذشته  سال  از  را 
برای هر  امسال  امضاء شد.نصیری گفت:  تفاهمنامه هایی  مختلف 
استان برنامه هفتگی پیک مصرف تعیین شده که باید این سقف را 
رعایت کنیم در غیر اینصورت در لیست خاموشی های توانیر قرار 
می گیریم.وی با اشاره به تغییر ساعت اداری بیان کرد: این امر از 
شنبه هفته آینده اتفاق می افتد و شروع به کار ادارات 6 و نیم تا ۱3 
و نیم خواهد بود.نصیری با تأکید بر رعایت الگوی مصرف ادامه داد: 
ساعات ۱3 الی ۱۷ اوج مصرف بار است بنابراین هم استانی ها سعی 
کنند در این ساعات لوازم سرمایشی پرمصرف را از مدار خارج کنند.
وی تصریح کرد: ۵0 درصد سدهای کشور در سال گذشته خالی 
بود بنابراین آنها تنها توانستند چهار هزار مگاوات تولید کنند و با 
لحاظ تولید این مقدار در سال جاری کشور همچنان با کمبود چهار 
بیان  با  گلستان  برق  شرکت  است.مدیرعامل  روبرو  مگاواتی  هزار 
اینکه قبوض کاغذی تا انتهای مرداد حذف خواهد شد، گفت: 60 
درصد اطلاعات شهروندان کامل شده و دریافت اطلاعات همچنان 
این قبوض صرفه جویی کلانی در سطح کشور  ادامه دارد. حذف 
خواهد بود.وی افزود: میزان مصرف برق ما در ماه های سرد سال 
3۷0 مگاوات است که این رقم اکنون به 930 مگاوات و در تابستان 
به هزار و 340 مگاوات می رسد.نصیری با تأکید بر رعایت الگوی 
مصرف بیان کرد که صرفه اقتصادی ندارد که به بخاطر سه ماه از 
با  شود.وی  انجام  نیروگاه  احداث  برای  هنگفت  های  هزینه  سال 
بیان اینکه ادارات گلستان به شرکت برق 66 میلیارد تومان بدهکار 
هستند، اضافه کرد: فرسودگی شبکه برق در برخی از نقاط استان 
اختصاص  امر  این  به  بودجه  در  اعتباری  ساله  همه  که  است  بالا 
داده می شود.مدیرعامل شرکت برق گلستان گفت: ۱0 درصد برق 
که  است  ادارات  به  مربوط  مگاوات   ۱30 معادل  گلستان  مصرفی 

امیدواریم امسال این مصرف را کنترل کنند.


